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  Zápis 8. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 5.10. 2015 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář, P. Náprstek , P. Mokrý 
omluven:   M. Doktor   
hosté:        P. Hottmar, Z. Krpata,  T.Ježek 

  

1.  STK   
 

□ 

 

Hodnocení M-ČR krátké tratě a M-ČR v maratonu - STK se bude zabývat hodnocením na svém příštím 

zasedání 6.10. 2015. Projedná také připomínky k pravidlům, které se objevily během uplynulé sezóny. Projedná 

návrhy na změny pro vydání pravidel na rok 2016, připomínky k internetovému systému přihlašování 

k závodům a přípravu termínové listiny a sezóny 2016.                  Ú- 1/8/15  Z. Krpata 

                                                                                                                       T: 3.11. 2015 
 

□ 

 

Úkol - 1/7/15 byl splněn  Z. Krpata informoval o průběhu mistrovství v maratónu v Týně, o počtu přihlášených 

a zúčastněných oddílů a závodníků, úpravě časů startů a programu. STK závod vyhodnotí a navrhne úpravu pro 

rok 2016.                                                                                           Ú-2/8/15   Z. Krpata 

                                                                                                                       T: 3.11. 2015 
 

□ 

 

Ú- 2/7/15 průběžně plněn Z. Krpata již jednal v Račicích o termínech domácích závodů v roce 2016. Byl 

sestaven návrh kalendáře hlavních závodů ČSK pro rok 2016. Konečnou verzi zašle Českému veslařskému 

svazu a správě areálu v Račicích k vzájemnému odsouhlasení.       Ú-3/8/15   Z. Krpata 

                                                                                                                       T: 3.11. 2015  
  

        2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Jednání Rady SCM – členové rady SCM projednali aktuální stav příprav výběru do SCM 2016 a další 

záležitosti týkající se činnosti SCM. Na druhé kolo výběru do SCM přizváno 89 sportovců, seznam byl členům 

výboru SRK ČSK předložen, a schválen. Rada SCM zároveň s předsedou STK projednala připravovanou 

termínovou listinu a předběžné programy závodů ČP mládeže. Výbor vzal informaci Rady SCM na vědomí. 
  

□ Výpočet podpory oddílům z dotačního Programu II MŠMT - dělení prostředků mezi oddíly pro rok 2015 bude 

provedeno po získání údajů z ČP v Týně n.V. Po rozdělení podle schváleného klíče budou klubům zaslány 

v nejbližším možném termínu smlouvy, aby byl dostatek času na splnění všech a administrativních povinností 

ze strany klubů, souvisejících s čerpáním dotace.                           Ú-4/8/15 P. Hottmar, sekretariát 

                                                                                                                    T: 3.11. 2015 
□ 

 

 

Přechod závodníků z péče SCM do RSC - P.Hottmar informoval o zajištění přechodu nejlepších závodníků, 

končících v SCM, do resortních sportovních center. Výběr závodníků do RSC je monitorován a v případě 

potřeby korigován tak, aby talentovaní sportovci měli podmínky odpovídající jejich stávající výkonnosti. 

  

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

   RDS 
 

   

□ Hodnocení MS Miláno – P. Hottmar zaslal všem členům výboru podrobnou zprávu o účasti a rozbor výkonů. 

Výbor označil vystoupení sportovců jako fantastický úspěch. Předseda poděkoval sportovcům, kteří vyjeli místa 

na OH, poděkoval trenérům, ocenil nadějné výkony a vyjádřil přesvědčení, že se v dokvalifikaci podaří ještě 

počty účastníků OH rozšířit.  
 

□ Úkol - 4/7/15 je průběžně plněn - P. Náprstek projednal za přítomnosti sportovního ředitele Dukly V.Odvárka 

s reprezentanty racionální využití finanční podpory olympioniků od ČOV k zajištění nadstandardních podmínek 

pro přípravu. Podpora je určena svazu, který je za její čerpání zodpovědný. Z účelové dotace budou hrazeny 

povolené výdaje - rehabilitační pobyty, regenerace, částečná úhrada pobytu na podzimních VT včetně 

sparingpartnerů, nadstandardní letenky, atd.  P. Náprstek do týdne dodá přehled čerpání.  

                                                                                                               Ú-5/8/15 J. Boháč, P. Náprstek 

                                                                                                                          T: 3.11. 2015 
    

□ Hodnocení ME U23 Bascov – písemné hodnocení z úspěšného startu české reprezentace na ME této věkové 

skupiny, organizovaného společně se šampionátem juniorů, rozeslal a komentoval P. Hottmar. Kvalitní 

výsledky jsou příslibem do budoucna. 

  

□ 

 

Nominační kritéria pro sezonu 2016 – kritéria pro RDS se dolaďují, hledají se poslední podněty k doplnění. P. 

Hottmar předloží konečnou verzi na příštím jednání.                           Ú-6/8/15 P. Hottmar 

                                                                                                                              T: 3.11. 2015 
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□ 

 

Předolympijský závod v Rio de Janeiro - P.Hottmar poslal podrobnou zprávu včetně financování výjezdu. 

Závod posloužil týmům i pořadatelům k otestování dráhy a místních podmínek k přípravě organizace před 

startem na OH. Test byl důležitou zkušeností pro závodníky i trenéry. Na základě zjištěných poznatků bude 

s osobními trenéry a ČOV projednána příprava podmínek pro český tým. 
 

□ 

 

Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus - Členové výboru konstatovali dlouhodobě nižší výkonnostní 

úroveň žen v RDS, m.j. také nedodržení záměru přípravy žen v rámci dlouhodobého plánu přípravy pro Rio 

2016, a po diskusi připraví návrh na řešení situace pro další OH cyklus, k prvnímu projednání 3.11. 

                                                                                                                Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                            T: 3.11. 2015 
 

□ 

 

Příprava kalendáře SRK ČSK 2016 - P.Hottmar připravuje návrh kalendáře na 2016, 12 stránek. Poptávání a 

sběr kvalitních fotografií, popisy, kalendář s termíny hlavních akcí 2016, zajištění grafiky a tisku, bude 

provedeno v průběhu října. 
 

□ 

 

Odměny závodníkům a trenérům RD - P. Hotmar zaslal členům výboru výpočet odměn za dosažené výsledky na 

evropských a světových soutěžích dle schválených kritérií.  Návrh bude doplněn o odměny za MSM a schválen 

per-rollam. Kontrolní výpočet provede P. Mokrý. Výbor schválil odměny za vyjetí míst na OH při evropské 

dokvalifikaci v roce 2016 ve stejné výši jako v roce 2015   

 

□ 

 

Vyhodnocení a oponentury ročních plánů RSC – personální obsazení svazem schváleno v případě Dukly, u 

zbývajících středisek budou schváleny při oponenturách. Jednání za účasti zástupců resortů, ČOV a MŠMT jsou 

připravena, termíny stanoveny. Spolupráce s resorty je velmi dobrá, svazové potřeby jsou respektovány.  
 

□ 

 

Informace o přípravě reprezentantů - Lázně a rehabilitace reprezentantů probíhají, plánování přípravných kempů 

vedením RSC, RD a osobními trenéry konzultováno a ve velké většině již jsou lokality a termíny již vybrány, 

osvědčená místa a postupy. Bude připraven rozpočet k zajištění financování přípravy v požadované kvalitě. 

 

RDJ 
 

 

□ Hodnocení MEJ Bascov – písemnou zprávu a hodnocení z úspěšného startu zaslal P. Hottmar členům výboru. 

 

□ Hodnocení startu na závodě OH nadějí Bydhošťi  – hodnocení z úspěšného startu zaslal p. Hottmar členům 

výboru. Výkony a umístění širokého družstva se drží na standardu posledních let. Poděkování trenérům za 

asistenci při zajištění výjezdu týmu. 
 

□ Společná příprava RDJ – P.Hottmar informoval, že v prosinci je plánován VT na Božím daru stejně jako 

v loňském roce – schváleno, zatím přihlášeno 15 členů RDJ a dalších 6 členů SCM. 
 

□ Realizační tým pro RDJ na rok 2016 - P.Hottmar komentoval personální zajištění přípravy a výjezdů RDJ a 

navrhl doplnění týmu o asistenta, trenéra Václava Stejskala (ŽAM), neboť se již podílel a osvědčil při 

společných akcích RDJ v roce 2015. P.Hottmar připraví písemný návrh činnosti asistentů pro RDJ. 

                                                                                                               Ú-8/8/15 P. Hottmar 

                                                                                                               T: 3.11. 2015 
 

RDM  

□ Hodnocení MSM v Györu – písemnou zprávu zaslal reprezentační trenér T. Ježek členům výboru. Celkově 

slavil český tým historické úspěchy – titul mistryně světa Anny Kožíškové na K1 a 3. místo na K2 s L. 

Hrochovou. V. Dubský a A.Kožíšková vyhráli světový žebříček ICF maratónců v C1 a K1 žen za rok 2015. 

Výbor poděkoval T.Ježkovi za vedení reprezentace. 

  
 

□ Příprava nominačních kriterií pro rok 2016 - T. Ježek  připravuje NK, členové výboru připraví připomínky tak, 

aby NK mohla být schválena spolu s ostatními 3.11.                Ú-9/8/15 T.Ježek 

                                                                                                               T: 3.11.2015 
  

□ Účast na dalších mezinárodních maratonech – výbor vzal na vědomí informaci o startu závodníků na 

maratonech v zahraničí  na vlastní náklady a s vlastním  pojištěním léčebných výloh: Švédsko, Dánsko, Francie, 

Slovensko, Itálie, JAR, Sardinie. 
 

□ Úkol - 5/3/15 splněn  P. Bednář  jednal s vedením areálu v Račicích a s tradičním pořadatelem maratonů 

kanoistickým klubem v Týně nad Vltavou o možnostech pořádání vrcholné kanoistické soutěže v ČR. Navrhl 

výboru kandidovat na pořádání některé budoucí významné světové nebo evropské soutěže v maratónu 

s uspořádáním na kanále v Račicích. Návrh podpořil P. Šebesta, který ve vedení Národního olympijského 
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centra Račice projedná možnosti a seznámí výbor s termínem,  na který podat kandidaturu na pořádání ME, SP 

nebo MS v maratónu.                                   Ú-10/8/15 P. Šebesta        

                                                                                                               T: 3.11. 2015    
  

  Různé 
 

□ 

 
 

  

 

Úkol  5/7/15 je průběžně plněn - Finanční podpora oddílům na činnost, přípravu mládeže a pořádání závodů 

v celkovém objemu 3,1 mil. Kč je průběžně administrována. Smlouvy, podmínky užití a vyúčtování 

oddíly mají, probíhá vyúčtování. Sekretariát monitoruje čerpání a plnění podmínek. Předseda 

upozornil na nutnost splnění všech podmínek stanovených poskytovatelem, neboť v případě nálezu 

ze strany kontrolních orgánů (NKÚ, MŠMT, finanční úřad) a porušení podmínek ze strany klubů 

hrozí svazu citelné sankce, které bude vymáhat po konečném příjemci – oddílu či klubu. Poslední 

čtvrtý druh dotace oddílům, bude po ukončení výpočtu distribuována po M-ČR v maratonu.    

                                                                                                          Ú- 11./8/15:  sekretariát 

                                                                                                          T: listopad 2015   
 

-  

□ 

 

Vydání metodické příručky pro trenéry mládeže - výbor se v diskusi vrátil k odloženému úkolu Ú-2/9/14  -  

vydání příručky s možností dotace z prostředků ČOV. P.Hottmar vytvořil předběžnou osnovu – návrh 

hlavních kapitol publikace. Návrh vyvolal diskuzi k technice pádlování benjamínků. Členové výboru připraví 

návrh postupu k řešení problematiky s využitím doporučení Rady SCM. 

                                                                                                         Ú- 12./8/15:  sekretariát 

                                                                                                                         T: listopad 2015                                     
 

□ MS ICF klubových posádek dračích lodí - P. Šebesta informoval o organizačním úspěchu zářijového MS 

klubových družstev dračích lodí v Račicích. Zúčastnilo se 1400 osob, Pořadatelům se dostaly pochvalné 

ohlasy jak od sportovců, tak od členů ICF ale i místních samospráv a krajského úřadu Ústeckého kraje. 

Finanční uzávěrka zatím není dokončena. 
 

□ Seminář Evropské kanoistické asociace v Lubljani – zúčastní se předseda svazu J.Boháč a místopředseda ECA 

J. Pollert. Téma jednotný postup evropských národních federaci vůči ICF, organizace evropských šampionátů 

a marketing ECA. ČSK bude kandidovat na ME ve vodním slalomu 2018. 
 

□ Jednání o generálním dodavateli výstroje pro ČSK na příští OH cyklus - J. Boháč informoval o pokračování 

s vyjednáváním o dodávce oblečení pro celý svaz. Připravuje se oslovením více firem. 
 

□ Nákup automatického startovacího zařízení na dlouhé tratě - podána informace o ukončeném výběrovém 

řízení na dodavatele startovacího zařízení na dlouhé tratě, z přidělené účelové státní investiční dotace ČSK. 

Výběrové řízení dle zákona o veřejných zakázkách provedla specializovaná firma. Byl vybrán dodavatel 

z Itálie, zařízení bylo použito na řadě šampionátů. Bude dodáno do poloviny prosince, asistence výrobce při 

I.NZ 2016. 
 

□ VH akciové společnosti Sportcentra Račice – na VH 29.9. zastupoval ČSK P. Mokrý, na základě mandátu 

schváleného Výborem ČSK. VH schválila nové stanovy společnosti, byl snížen počet členů představenstva 

z pěti na tři a bylo zvoleno nové složení orgánů společnosti. ČSK v představenstvu zastupuje P.Šebesta. 

Očekává se jeho zvolení předsedou představenstva. Společnost i NOC nastavují pravidla řízení areálu 

v Račicích, který čekají významné stavební úpravy v roce 2016 a 2017 k MS 2017. 
 

□ P. Šebesta informoval výbor o realizaci investic v Račicích v letošním roce. Byly zbourány chanosy a začíná 

se budovat nové ubytovací zařízení. 
 

□ J. Boháč informoval o připravovaném jednání Výboru ČSK 6.10. Na programu je příprava Konference ČSK, 

(koná se 3.11.), a probíhá příprava nových stanov, ke kterým přišlo od oddílů minimum připomínek. Výbor 

projedná také objemy žádostí ČSK o dotace MŠMT na rok 2016. Nově mohou kluby žádat o dotace také 

samostatně v novém programu VIII. MŠMT určeného na podporu činnosti. Oddíly byly informovány o 

doporučeném postupu e-mailem a na webu kanoe.cz.  Lze využít při zpracování žádostí Servisní centra sportu 

ČUS v okresních městech.   
 

□ Činnost komise veteránské kanoistiky SRK ČSK - J. Boháč svolá členy stávající komise M. Kučeru, B. 

Vernerovou a přizve T. Zástěru, který projevil přání se do práce komise zapojit. Projedná se činnost komise 

pro příští období.                                                                              Ú- 14./8/15:  J. Boháč 

                                                                                                                          T: podzim 2015   
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□ Klesající hladina vody v Račicích – P.Šebesta informoval o poklesu hladiny v kanále v Račicích, kde chybí 

oproti roku 1985 cca 1 metr vody. Studie prokázala, že těžba písku hladinu vody ovlivňuje. Hledají se 

technická řešení, nyní již alespoň za vlažné součinnosti těžařské firmy, jak kanál utěsnit, aby voda z kanálu 

nepronikala do vytěžených prostor a jak vodu doplňovat přečerpáváním. 
  

□ Anketa 2015 – připravuje se svazová anketa a vyhlášení nejúspěšnějších sportovců svazu za rok 2015, 

vyhlášení se uskuteční v Praze 11.1.2016 – J. Boháč projedná s B. Žehanovou a Z. Trojákovou formát a 

zajištění akce. Trenéři projednají se sportovci plán akcí tak, aby byla zajištěna účast všech oceněných na 

Anketě.                                                                                                 Ú- 1/6/15 :  J. Boháč 

                                                                                                                         T:  podzim  2015   
 

□ 

 

Kniha 100 let kanoistiky – diskutován stav prodeje nákladu knihy, distribuované Nakladatelstvím Olympia do 

volného prodeje a ne e-shopu.  Ověřit v nakladatelství aktuální stav prodeje .                                                             

                                                                                        Ú- 6/7/15:  P. Mokrý 

                                                                                                                        T:  6.10. 2015, trvá  
 

□ 

  

Školení trenérů - P. Hottmar informoval výbor, že na plánované školení trenérů II. třídy se již hlásí první 

zájemci, pro které jsou připravovány podrobnější informace. Obecnou část školení  zajistí VOŠ ČUS v půli 

ledna a speciální část zajistí P.Hottmar začátkem února.  

                                                                                                               Ú- 7/7/15 :  P. Hottmar 

                                                                                                                         T:  listopad  2015  
 

□ 

 

Správa kempu na Slapech – Skalici – po výpovědi stávajícího nájemce kempu ČSK vyhlásilo výběrové řízení 

na nového nájemce, nabídka vyvěšena na dvou velkých realitních serverech. Zájemci se průběžně ozývají. 

Aktuální informace podá J Heller 3.11. 

   

  

  

 

 

 

 

Zapsal: P. Mokrý   

Příští schůze se koná 3.11. 2015 ve 14:00 na Strahově.  


